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Zápis z 24. jednání Výboru pro životní prostředí ZMČ Praha 10, 
které se konalo dne 28. 4. 2025, v budově ÚMČ Praha 10 

od 17:02 do 18:03 hodin 

 
Přítomní členové výboru: Jaroslav Štěpánek, MBA, Marek Dvořák, BBA, 
RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Martin Kostka, Ing. Viktor Lojík, Ing. Tomáš Pek, S.E., 
Mgr. Stanislav Šimek 

Omluvení členové výboru:  

Neomluvení členové výboru: 

Hosté: (viz prezenční listina) 

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:02 hodin. 

Program: navržené body jednání 

1. Organizační záležitosti 

2. Informace o vyjádření MČ Praha 10 k probíhajícím procesům EIA  

3. Informace o stanovištích na separaci textilního odpadu v rámci systému 

nakládání s odpady hl. m. Prahy   

4. Výsledky dotazníkového šetření v oblasti využívání kontejnerů na tříděný odpad 

5. Informace o uzavření smlouvy na provádění doplňkového úklidu chodníků a 

veřejných ploch na území MČ Praha 10 

6. Zapojení MČ Praha 10 do Týdne pro klima 2025 

7. Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

 

Popis průběhu jednání 

1. Organizační záležitosti 

Předseda výboru zahájil jednání a přivítal členy. 

Jako ověřovatel byl určen RNDr. Tomáš Janík, Ph.D. 

Předseda výboru J. Štěpánek, MBA informoval, že s ohledem na svůj zdravotní stav 
a nutnost dřívějšího odchodu pověřil Ing. Lojíka, aby ho zastoupil a celé jednání vedl 
on. Následně dal o tomto pro jistotu hlasovat: 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Členové hlasovali o navrženém programu. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
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2. Informace o vyjádření MČ Praha 10 k probíhajícím procesům EIA  

Ing. Lojík informoval, že v průběhu dubna se MČ vyjadřovala ke 3 záměrům – BD 
Malešická a Rezidence pod Třebešínem (Praha 3), Areál Nagano (Praha 3), Městský 
okruh a dále záměry okomentoval Ing. Maršálek. U všech třech záměrů MČ požaduje 
další posouzení v procesu EIA. 

Tento bod byl projednán bez usnesení. 

 

3. Informace o stanovištích na separaci textilního odpadu v rámci systému 
nakládání s odpady hl. m. Prahy   

Bc. Pecánek uvedl, že na základě výzvy MHMP bylo odborem životního prostředí na 
podzim minulého roku vytipováno 10 stanovišť tříděného sběru, kam by mohly být 
umístěny kontejnery na textil. Následně v dubnu letošního roku byly sběrné nádoby na 
textil umístěny na 9 z těchto míst. Kromě těchto míst jsou na území Prahy 10 
rozmístěny další kontejnery od komerčních subjektů. 

Tento bod byl projednán bez usnesení. 

 

4. Výsledky dotazníkového šetření v oblasti využívání kontejnerů na tříděný odpad 

Ing. Lojík informoval, že dotazníkové šetření probíhalo od konce ledna do začátku 
dubna, občané v něm odpovídali na otázky, jaké nádoby na tříděný odpad jim chybí, 
zda je kapacita nádob dostatečná atd. Dále o výsledcích dotazníkového šetření 
promluvil Bc. Pecánek a uvedl, že důležité také bylo, aby se občané seznámili s mapou 
stanovišť odpadu s rozpisem svozu, na kterou tam byl uveden odkaz. 

Proběhla diskuse o tom, zda na dotazník odpovědělo dostatečné množství 
respondentů (cca 370) a zda je dostatečně vypovídající.  

O slovo se přihlásil Ing. Beneš, protože není členem, bylo hlasováno o jeho příspěvku. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Ing. Beneš upřesnil, že počet odpovídajících byl nižší, dříve uvedené číslo bylo pouze 
počet návštěv. 

V 17:28 odchází J. Štěpánek, MBA. 

O slovo se přihlásila Ing. Komrsková, protože není členem, bylo hlasováno o jejím 
příspěvku. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

Ing. Komrsková se vrátila k předchozímu bodu a upřesnila, že počet 30 kontejnerů na 
textil je nových zajišťovaných hl. m. Prahou a ty jsou rozmístěny po celé Praze a na 
Prahu 10 tedy skutečně připadá skoro třetina těchto kontejnerů. 

Tento bod byl projednán bez usnesení. 
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5. Informace o uzavření smlouvy na provádění doplňkového úklidu chodníků 
a veřejných ploch na území MČ Praha 10 

Ing. Maršálek informoval, že předmětná smlouva byla v březnu uzavřena se 
společností AVE Pražské komunální služby a.s. a od 1.4. je v platnosti. V rámci výběru 
dodavatele přišly od účastníků soutěže námitky, které MČ odmítla a jelikož nebyly 
podány námitky na ÚOHS, tak mohlo dojít k uzavření smlouvy. Dále dodal, že byla 
vysoutěžena poměrně nižší cena, než jaká byla předpokládána. 

O slovo se přihlásila Ing. Komrsková, členové hlasovali o jejím vystoupení: 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

Ing. Komrsková se dotázala na informaci k veřejné zakázce na údržbu zeleně, ale bylo 
jí sděleno, že ta se bude probírat v bodě 7. 

K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/24/1/2025: 

VŽP bere na vědomí informaci o uzavření smlouvy na provádění doplňkového úklidu 
chodníků a veřejných ploch na území MČ Praha 10. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

6. Zapojení MČ Praha 10 do Týdne pro klima 2025 

Ing. Maršálek informoval, že MČ Praha 10 se letos poprvé zapojí do celonárodní 
iniciativy Týden pro klima, který probíhá v týdnu 2. – 8. 6. Na Praze 10 proběhnou 
4 veřejně přístupné akce. 

 

Dále dodal, že se připravuje Memorandum o spolupráci v lokálních adaptačních 
opatřeních s ČZU, na příštím jednání VŽP bude předloženo. 
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K tomuto bodu bylo přijato usnesení č. VŽP/24/2/2025: 

VŽP bere na vědomí informaci o zapojení MČ Praha 10 do Týdne pro klima 2025. 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 
 

7. Různé + iniciativní návrhy členů VŽP 

V 17:52 přichází M. Dvořák, BBA. 

Ing. Maršálek 

• Připravuje se Memorandum s hl. m. Prahou a Správou železnic 

• Veřejná zakázka na údržbu zeleně část Záběhlice – čeká se na rozhodnutí 
ÚOHS 

• Podněty občanů na plot u KD Barikádníků a pozemek parc. č. 227 Malešice 

• 15.4. byl vysazen dub v parku Františka Suchého ve spolupráci se španělskou 
ambasádou 

Mgr. Šimek 

• Seč trávy na dětských hřištích 

O slovo se přihlásila Ing. Komrsková, členové hlasovali o jejím vystoupení: 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Ing. Komrsková se dotázala na důvod zahájení samostatného řízení na ÚOHS. Bylo jí 
odpovězeno Ing. Maršálkem. 

O slovo se přihlásil Ing. Beneš, členové hlasovali o jeho vystoupení: 

Hlasování: pro 2, proti 0, zdržel se 0 

Hlasování nebylo dokončeno, 4 členové nehlasovali. 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:03 hodin. 

Součástí zápisu jsou usnesení výboru č. VŽP/24/1/2025, VŽP/24/2/2025. 

 
 
 
 
 
RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.   Jaroslav Štěpánek, MBA 
ověřovatel      předseda VŽP 
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Bc. Martin Pecánek    Ing. Viktor Lojík 
tajemník VŽP    pověřený vedením jednání VŽP  
 
 
13. 5. 2025 
datum vyhotovení zápisu 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí 

č. VŽP/24/1/2025 
ze dne 28. 4. 2025 

k bodu Informace o uzavření smlouvy na provádění doplňkového úklidu chodníků 
a veřejných ploch na území MČ Praha 10 

 
Výbor pro životní prostředí 
 
BERE NA VĚDOMÍ 
 

informaci o uzavření smlouvy na provádění doplňkového úklidu chodníků a veřejných 
ploch na území MČ Praha 10 

 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

5 5 0 0 0 

 
 
 

 
 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 
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USNESENÍ Výboru pro životní prostředí 

č. VŽP/24/2/2025 
ze dne 28. 4. 2025 

k bodu Zapojení MČ Praha 10 do Týdne pro klima 2025 
 
Výbor pro životní prostředí 
 
BERE NA VĚDOMÍ 
 

informaci o zapojení MČ Praha 10 do Týdne pro klima 2025. 
 
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 

5 5 0 0 0 

 
 
 
 

 
 
 

Jaroslav Štěpánek, MBA 
předseda výboru pro životní prostředí ZMČ P 10 

 


